

**CANADA
PROVINCE OF QUEBEC
MUNICIPALITY OF PORTAGE-DU-FORT**

**BY-LAW 026-2025
COUNCIL REMUNERATION**

Abrogation de tous autres règlements adoptés antérieurement concernant le même sujet.

Abrogation of all other by-laws adopted before concerning the same subject.

WHEREAS that in conformity with the act on remuneration of Elected officials (L.R.Q., chapter T-11,001), the Municipality may, by by-law, establish the remuneration of its members;

WHEREAS it is appropriate to revise the salaries of the elected officials;

WHEREAS Councillor Alan Farrell gave the Notice of Motion at the regular meeting held on JANUARY 8, 2025;

017-2025 It is moved by Alan Farrell and resolved to adopt the by-law 026-2025 and Council orders and statues by the present by-law as follows:

ARTICLE 1:

The annual remuneration of a member of council is established at \$2356.20 & \$1178.16 (expense allowances) for a total of \$3534.36 annually.

The annual remuneration of the mayor is established at \$7068.60 & \$3534.36 (expense allowances) for a total of \$10602.96 annually.

ARTICLE 2:

By-Law 026-2025 is effective as of the date of the adoption of the by-law; and will be retroactive as of January 01, 2025.

ARTICLE 3:

This By-Law will come into force in conformity with the Law.

Given in Portage-du-Fort, Quebec

This 6th of February 2025.

Draft bylaw tabled: January 8, 2025
Notice of Motion: January 8, 2025
Adoption of the by-law: February 6, 2025
Publication: February 6, 2025

Lynne Cameron

Lynne Cameron
Mayor

Lisa Dagenais

Lisa Dagenais
Director General

**CANADA
PROVINCE DE QUÉBEC
MUNICIPALITÉ DE PORTAGE-DU-FORT**

**RÈGLEMENT 026-2025
RÉMUNÉRATION DES MEMBRES DU CONSEIL**

Abrogation de tous autres règlements adoptés antérieurement concernant le même sujet.

ATTENDU QUE conformément à la loi sur la rémunération des élus (L.R.Q., chapitre T-11 001), la municipalité peut, par règlement, établir la rémunération de ses membres ;

ATTENDU QU'il y a lieu de réviser les salaires des élus ;

ATTENDU QUE le conseiller Alan Farrell a déposé l'avis de motion lors de la séance ordinaire tenue le 8 JANVIER 2025 ;

017-2025 Il est proposé par Alan Farrell et résolu d'adopter le règlement 026-2025 et les arrêtés et statuts du Conseil par le présent règlement comme suit :

ARTICLE 1 :

La rémunération annuelle d'un membre du conseil est établie à 2356,20\$ et 1178,16\$ (allocations de dépenses) pour un total de 3534,36\$ annuellement.

La rémunération annuelle du maire est établie à 7068,60 \$ et 3534,36 \$ (allocations de dépenses) pour un total de 10602,96 \$ annuellement.

ARTICLE 2 :

Le règlement 026-2025 entre en vigueur à la date d'adoption du règlement et sera rétroactif au 1er janvier 2025.

ARTICLE 3 :

Le présent règlement entrera en vigueur conformément à la loi.

Donné à Portage-du-Fort, Québec

Ce 6 de février 2025.

Projet de règlement déposé : 8 janvier 2025
Avis de motion : 8 janvier 2025
Adoption du règlement : 6 février 2025
Publication : 6 février 2025

Lynne Cameron

Lynne Cameron
Mairesse

Lisa Dagenais

Lisa Dagenais
Directrice Générale